
Interpelacja z dnia 12 sierpnia 2022

Na jakim etapie są prace związane z usuwaniem z posesji na terenie naszej gminy szkodliwego azbestu? Z ilu posesji
został on już w tym roku usunięty? Na ilu posesjach nadal on pozostaje? Jaka firma zajmuje się w gminie usuwaniem
azbestu? 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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